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Abstract (en)
[origin: US4874441A] An explosive with maximum energy yield for warheads and solid rocket propellants comprises a high-energy secondary
explosive with inorganic perchlorate and metal component with a high affinity for oxygen as well as desensitizing and binding agents. The oxygen
balance sheet of the secondary explosive is balanced by the perchlorate component approximately to provide a complete reaction to give carbon
dioxide and water. Those explosive gases are reduced by the metal component, supplying energy, in accordance with the requirements made on the
explosive.

Abstract (de)
Ein Sprengstoff mit maximaler Energieausbeute für Gefechtsköpfe und Raketenfesttreibstoffe besteht aus einem hochenergetischen
Sekundärsprengstoff mit anorganischem Perchlorat und Metallanteil hoher Sauerstoffaffinität sowie Phlegmatisierungs- und Bindemittel. Die
Sauerstoffbilanz des Sekundärsprengstoffes ist durch den Perchloratanteil etwa auf eine vollständige Reaktion zu Kohlendioxid und Wasser
ausgeglichen. Durch den Metallanteil werden diese Sprenggase entsprechend den Anforderungen an den Sprengstoff energieliefernd reduziert.
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